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Verksamhetsberättelse för 2021 

Då vi planerade för 2021 års aktiviteter visste vi inte hur mycket som vi skulle kunna genomföra, därför bestämde vi 

oss för att starta upp med utomhusaktiviteter under våren, då det var restriktioner för hur många som fick träffas 

inomhus. Våra tipspromenader blev mycket uppskattade med många deltagare, så även Torpvandringen. Vi har 

också haft flera mycket trevliga underhållningar, som varit välbesökta. Efterhand som restriktionerna släppte kunde 

vi genomföra i stort sett alla aktiviteter som planerat. Kretsens frågesport låg nere under året som gått, en saknad 

för många, då detta är ett sätt att träffas under trevliga former i kretsen. 

 

Aktiviteter under året 

28/2 Tipspromenad vid Sjöaremossen. 80 personer deltog. Hans-Erik berättade om Linbastan som ligger utmed 

slingan. Margaret berättade om jätten på Kadehöga för barnen och visade jättestenen vid Sunväras klubbstuga, som 

jätten skulle kasta på kyrkklockan i Värö. 

21/3 Tipspromenad runt Jättahögens gravfält. 87 personer deltog. Hans-Erik berättade om begravningstågen och 

prestavering samt visade prestaveringsstavar. Göran Andersson berättade om gravfälten. Barnen fick prova på att gå 

på styltor. 

25/4 Tipspromenad vid Krokstads fyr i Bua. 58 personer deltog. Per Sandersson berättade om fartyg som förlist 

utmed kusten. För barnen fanns det en fiskdamm. 

1/5 Majmorgonen blev inställd på grund av restriktionerna. 

9/5 Växtloppis vid Sunvära kvarn. Växterna placerades ut på ett stort område för att undvika trängsel. Som vanligt 

tog de snabbt slut. 

13/6 Torpvandring i Källstop. 54 personer deltog.  Vi berättade om forna torp och backstugor utmed vägen. Det 

medhavda kaffet smakade bra efter promenaden. 

27/6 Underhållning vid Sunvära kvarn av Bo Liljedahl och Edward C Jonsson, denna eftermiddag blev mycket 

uppskattad. 62 personer deltog, utplacerade med avstånd i Maj-Britts vackra trädgård, där vi också intog medhavt 

kaffe. 

1/8 Hembygdens dag firades vid Kersegården. Vi startade med föreningens årsmöte därefter blev det underhållning 

av Reine Johansson och Anette Walin med programmet ”Mot okänt mål”. En fin skildring om hur livet kunde te sig 

för ett allmosehjon. Vi fick också ta del av mycket vackra vävda alster från de två vävstugorna i bygden. Även här var 

det medhavd kaffekorg.  

21/8 Firades Kvarnens dag i härligt väder. Vi uppskattade antalet besökare denna eftermiddag till ett hundratal 

personer. Tobias Karlsson och Christian Lönn bjöd på trevlig underhållning. Vi hade kaffeförsäljning, lotterier, 

barnaktiviteter och loppis. Ett antal utställare fanns på plats med hantverk till försäljning. 

11/9 Firade vi 100 år av kvinnlig rösträtt med en utställning av ”Starka kvinnor i Värö bygden” på Limabacka 

hembygdsmuseum. 74 personer deltog. Vi bjöd på förfriskningar med tilltugg. 

23/9 Berättarkväll på Torna gård. Vi visade gamla foton på personer från bygden, dessa ledde till ett antal berättelser 

och en del anekdoter från förr. 29 personer hade trotsat ruskvädret denna höstkväll och mötte upp i den fint inredda 

ladugården hos Gunilla Lindberg. Här var det också medhavd kaffekorg som gällde. 

10/10 Vi deltog vid Tacksägelsegudstjänsten i Värö kyrka. Hans-Erik och Lennart Qvarnström hade smyckat kyrkan i 

vackra höstfärger och med ett fantastiskt bord av skördade frukter och grönsaker. Vi bjöd på kaffe med hembakat. 
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17/10 Denna kväll ordnade vi en kulturafton tillsammans med Föreningen Norden. Underhållare var Anna Lovdal 

med sitt fantastiska program ”Kvinnlig fägring och jäklar anamma” där hon berättade om och sjöng visor av starka 

kvinnor inom musikvärlden. Här hade vi också med vår utställning ”Starka Kvinnor”. Vi serverade kaffe efteråt med 

fin gemenskap. 63 personer deltog. 

15/11 Vi firade ”Kura skymning” i Hermans kupol, även här tillsammans med Föreningen Norden. Maj-Britt Johnsson 

läste ur Katrina av Sally Salminen i skenet av levande ljus. Det blev en fin stämning i denna speciella miljö. Efter intog 

vi medhavt kaffe. Därefter fick de som var intresserade möjlighet att höra Göran Karlsson berätta om Herman Nilsson, 

som byggt denna säregna byggnad. 39 personer deltog. 

27/11 Vi var med och arrangerade Julmarknaden vid Norvalla IP för första gången. Den var välbesök och uppskattad 

av både besökare och utställare. Vi hade även här med vår utställning ”Starka kvinnor”. 

4/12 Året avslutades med att kommittén för hembygdsmuseet bjöd på julkaffe. Där de hade skapat en fin 

julstämning på museet med pynt, julmusik och en massa goda kakor. Det var ca.40 deltagare som kom till denna fina 

tradition. 

Under sommaren har vi haft visningar av Sunvära kvarn vid två tillfällen i veckan. 

 

Rapporter från föreningens kommittéer 

En studiecirkel i släktforskning har bedrivits under ledning av Rolf Nilsson och Bengt Vendelstrand. 

En grupp har också träffats regelbundet och kartlagt gårdar i Skällåkra. 

I Bua fiskemuseum har två berättarcirklar hållits under hösten. Där man träffats en gång i vecka och pratar minnen, 

samt bidragit till att kartlägga fiskets historia. 

En projektgrupp jobbar med fiskemuseet, för att utveckla och förnya utställningarna. 

Under sommaren bytes en del fönster i kvarnbostaden. Vi tackar Bengt-Åke Karlsson för ett fint utfört arbete. 

Museikommittén har bjudit in de boende på Limagården samt deltagare på dagverksamheten vid ett par tillfällen till 

gemenskap på museet. Detta har varit mycket uppskattat. De har också haft regelbundna träffar för att underhålla 

museilokalerna. 

Kvarnkommittén har gjort en del arbeten vid kvarnen bl.a. gjort om trappan till stenfoten.  

Kvarnbostadskommittén har hjälpt Maj-Britt med en del tyngre trädgårdsarbeten. 

Integrationskommittén har under sommaren haft regelbundna träffar utomhus med de nyanlända som bor på 

Kullers väg. Under hösten har vi deltagit vid Språkkaféets träffar i Bua. Där vi tillsammans med kyrkan ordnade med 

en uppskattad julfest. 

Kommittén till Kerses har träffats för att sköta om byggnaderna där. 

Programkommittén har också haft regelbundna träffar för att planera och genomföra våra aktiviteter. 

 

Vid slutet av året hade föreningen 453 medlemmar. 

Vi vill härmed tacka alla som ställt upp för föreningen under året. Tyvärr vågade vi inte samlas och bjuda in till den 

sedvanliga grötfesten detta året heller. 

 

Väröbacka den 9 januari 2022 

För styrelsen 

Birgit Lyrstedt, ordförande 


